
Protokół  No 5  z  zebrania  Zarządu  Fundacji  

Dziedzictwa  Polskiego  w  Afryce  Południowej 

na  Skype’ie  dnia  20  października  2017 r  

Uczestnicy 

Jacek Fastyn – Prezes, Jerzy Sadowski – Sekretarz, Krystyna Lech – Członek. Nieobecni 
usprawiedliwieni: Jan Tumiel, Stanisław Wojtasik, Stefan Szewczuk.  

Porzadek zebrania.  

a) Otwarcie zebrania; 

b) Strona internetowa Fundacji; 

c) Wizyta przedstawicieli Min. Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

Otwarcie zebrania. 

Jacek Fastyn, Prezes, rozpoczął zebranie od połączenia Skype’owego z poszczególnymi członkami 
Zarządu w celu utworzenia grupy dyskusyjnej. Po nieudanej próbie połączenia z Janem, Staszkiem i 
Stefanem, Jacek powitał osiągalnych członków Zarządu i rozpoczął zebranie. Jacek poinformował 
obecnych o informacyjnym charakterze dzisiejszego spotkania.  

Strona Internetowa Fundacji. 

Jacek oswiadczył, że prace nad założeniem strony internetowej Fundacji  rozpoczną się w przyszłym 
tygodniu. W związku z tym, musi on skontaktować się z Antonim Urbanem w celu uzyskania 
informacji na temat pojemności strony. Musi też poszukac wykonawców strony. Jacek znalazł 
miejsce gdzie domain i niezbędne oprogramowanie jest bezpłatne, a hosting strony internetowej jest 
w cenie 5 – 6 USD/miesięcznie. Pytanie jest jednak, czy jest to opłacalne przedsięwzięcie  i wszystko 
zależy od ilości odwiedzających tę strone. Zebrani zaakceptowali, że wszystkie koszty związane ze 
stroną internetową Fundacji będą pokrywane kartą kredytową Jacka, po czym Jacek będzie 
zrefundowany z konta Fundacji. Po dyskusji zgodzono się, że jest to najwygodniejsza forma 
finansowania na tym etapie. 

Wizyta przedstawicieli Min. Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

Jacek otrzymał potwierdzenie z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w Warszawie 
(MKiDN) o zatwierdzeniu propozycji przyjazdu  specjalistów MKiDN do RPA w celu przeglądu i 
oceny zbiorów archiwalnych Fundacji. Z uwagi na problemy budżetowe Ministerstwa, przyjazd 
specjalistów moze być jednak zrealizowany na początku przyszłego roku (2018). 

Wolnych wniosków nie wniesiono. Prezes  podziękował uczestnikom za uczestnictwo w zebraniu. Na 
tym zebranie, które trwało 15 min, zostało zakończone.  

 

Protokolowal:  Jerzy Sadowski 

 


